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Zápis č. 1 z jednání komise RMČ P1 

Komise pro obchod a služby, konané dne 8. 1. 2020 
v zasedací místnosti č. 212, II. patro 

Vodičkova 18, Praha 1 

 

 

     Zahájení jednání:    16.35 hod. 
     Ukončení jednání:  18.10 hod. 
 
 
     Přítomni:  

Valerie Clare Talacková MA - předsedkyně, Mgr. Amália Počarovská, Jan Hřebíček,   
     Ing. Vladimír Krištof, Jana Titlbachová, RNDr. Tomáš Raiter 
     Částečná neúčast:      
     Omluveni:  
     Mgr. Karel Ulm, MPA, Ing. Vojtěch Ryvola, Mgr. Eva Holá Ph.D, Tomáš Ouška,  
     Mgr. Tatiana Kunštátová 
     Neomluveni:  
     Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P1:  

Bc. Ludvík Czital, Dagmar Koníčková 
     Hosté:   
     Zapsala:  
     Vladimíra Hrůzová 
 
 
     Program jednání:        

       1.  Návrh programu jednání 

       2.  Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS 

       3.  Určení ověřovatele zápisu   

       4.  Užívání veřejných prostranství - stanovisko k jednotlivým akcím na veřejných     

            prostranstvích Prahy 1 v roce 2017 a 2018       

       5.  Různé   

 

 

     Předsedkyně komise přivítala členy na 1. jednání a seznámila přítomné s programem.   
     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                         
     Program byl přijat.  
 
 
    K bodu č. 2 
    Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS  
    Proběhla kontrola zápisu z jednání KOOS dne 18. prosince 2019, ke kterému neměli členové  
    komise připomínky. 
  
    Hlasování:          Pro: 6           Proti: 0               Zdržel se: 0                               
    Schváleno 
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    Úkol z minulého jednání komise: zda a jak řeší HMP hlukový smog. 
    Předsedkyně komise informovala, že hluk nikdo neřeší.  
    V. Krištof uvedl, že problematikou hluku se zabývá Komise pro bezpečnost a prevenci kriminality 
    RMČ P1. 
    Usnesení KOOS: 
    Zařadit na některé další jednání komise body týkají se nedodržování obecných norem a   
    porušování právních norem v provozovnách na území městské části Praha 1. Na jednání 
    přizvat odborníky z příslušných odborů a oddělení MČ P1 a zástupce policie.  
 
    Hlasování:          Pro: 6           Proti: 0               Zdržel se: 0                         
    Schváleno 
 
    
    K bodu č. 3 
    Určení ověřovatele zápisu 
    Na návrh předsedkyně komise byla schválena ověřovatelkou zápisu Jana Titlbachová.      
      
    Hlasování:          Pro: 6           Proti: 0               Zdržel se: 0                         
    Schváleno 
 
        
    K bodu č. 4 
    Užívání veřejných prostranství - stanovisko k jednotlivým akcím na veřejných       
    prostranstvích Prahy 1 v roce 2017 a 2018       
    Na základě předloženého materiálu OPOV_DOP se členové komise vyjádřili k jednotlivým  
    akcím, které proběhly v roce 2017, 2018, a které na minulém jednání komise nestihla projednat. 
 
    Hradčanské náměstí 
    Nenavyšovat četnost konání sportovních akcí. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
    náměstí Jana Palacha, Alšovo nábřeží u Rudolfina 
    KOOS nemá výhrady k využívání Palachova náměstí a Alšova nábřeží u Rudolfína. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
    náměstí Republiky, před OC Palladium 
    Ponechat pouze pro kulturní a společenské akce a vánoční trhy.  
    Ostatní trhy a akce během roku před OC Palladium směřovat na náměstí Republiky od vstupu do  
    metra směrem k ul. V Celnici. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
    náměstí Republiky, u vstupu do metra směrem k ul. V Celnici, směrem k Obecnímu domu,  
    Celnice 
    KOOS souhlasí se stávajícím využitím prostoru V Celnici, a to je především k trhům. 
    Stánky posunout 4 m od vstupu do metra, aby byl zachován průchod pro pěší. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
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    náměstí Republiky, před OC  KOTVA 
    bez připomínek  
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
    Na Kampě 
    KOOS nedoporučuje konání akce sv. Václav, vévoda země české.  
    Hlasování:          Pro: 2          Proti: 1               Zdržel se: 3   
    Návrh nebyl přijat. 
 
    Nenavyšovat počet akcí, zejména tržních akcí. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
    Ovocný trh 
    KOOS nemá výhrady k využití prostoru na Ovocném trhu. 
    U provozování kluziště doporučují přiměřenou hlukovou hladinu. 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
 
    Různé: 
    - Předsedkyně komise informovala o rezignaci Evy Holé na funkci členky Komise pro obchod a  
    služby RMČ Praha 1.     
     
    - V. Krištof vznesl dotaz na Havelské tržiště, zda došlo k nějakým změnám. 
    Vedoucí OOS uvedla, že HMP ještě neschválilo novelu tržního řádu, kde KOOS navrhla omezení  
    prodejních míst a plochy. 
    Člen komise Hřebíček požádal tajemnici o zaslání usnesení z jednání KOOS týkajících se      
    Havelského tržiště. 
 
    Usnesení KOOS: 
    Členové komise požadují, aby se KOOS nadále zabývala problematikou Havelského tržiště.    
 
    Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0   
    Schváleno 
 
 
    - Předsedkyně komise navrhla, aby členové KOOS prováděli kontroly v provozovnách, které jsou  
    v nebytových prostorách MČ Praha 1, a které prodávají cetky, zda neporušují ohledně sortimentu 
    nájemní smlouvu. 
    Vedoucí OOS předsedkyni sdělila, že nemá k dispozici přehled nebytových prostor nájemců a      
    smluv. 
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    Zápis sepsán dne:                             8. 1. 2020 
    Předáno k ověření dne:                  9. 1. 2020 
    Zápis ověřen dne a podepsán::   
    Zapsala:                                                Vl. Hrůzová  
          
                      
                        
                              
                        Ověřovatel zápisu  
                       Jana Titlbachová v.r. 
 
 
                                                                                                               Předsedkyně komise 
                                                                                                       Valerie Clare Talacková MA v.r.    
 
 
 
 

Příští jednání KOOS se uskuteční dne 22. ledna 2020  
od 16,00 hod., v zasedací místnosti č. 212, II. patro  

   
 

                          
 


